



MÖTESANTECKNING

Datum för mötet
2025-09-24

Mötesanteckning från Prefektråd SCI

Plats för mötet: Galaxen, Lindstedtsvägen 25

Närvarande:

Sandra Di Rocco, skolchef
Sebastian Stichel, vice skolchef FFA (via zoom)
Gunnar Tibert, vice skolchef GA, anlande: 16:12
Fredrik Lundell, prefekt Teknisk mekanik (via zoom)
Carlota Canalias, prefekt Tillämpad fysik
Mats Boij, prefekt Matematik
Pär Olsson, prefekt Fysik
Erik Edstam, kanslichef
Gabriella Haglöf, koordinator ledningsstöd
Johanna Swedin, koordinator ledningsstöd
Jessica Järfvas-Kronqvist, ledningsstöd

Frånvarande:

Marta Marko Tisch, ledningskommunikatör
Oscar Tjernberg, vice skolchef, FA

1 Info från skolan

Information från skolchef:

- Lönerevision: Deadline för prefekter att lämna in information om löner till skolchef på fredag 26 sept.
 - Diskussion förs angående lönerevisionen på institutionerna samt den problematik som uppstått i användningen av excel-filen som HR skickat till chefer.
- Halvdag för prefektråd och fakultetsnämnd den 25 sept vid Valhallavägen 79. Dagen ägnas åt kvalitetsdialogen angående forskningskvalitet. Prefekternas självvärderingsrapporter har skickats till fakultetsnämnden på förhand och är som grund för dialogen.
 - Diskussion förs om hur arbetet med självvärderingsrapporterna har genomförts på institutionerna samt hur fakulteten involverats i arbetet.
 - Prefekterna upplever att instruktioner inför självvärderingsrapporterna inte kom i bra tid med tanke på avbrott under sommaren samt höstens lönerevision.

- Målet med halvdagen: samarbeta och komma med förslag till skolans kvalitetsrapport. Tanken är också att reflektera över hur man kan uppdatera den kommande vp:n då det kommer till forskningssidan.
- Prefektrådets heldag vid Valhallavägen 79 äger rum den 2 oktober.
 - Diskussion förs över agendan för dagen och prefektrådet beslutar att inkludera följande punkter: FoFU-fördelning, VP samt reformagenda och JML-planering.
- Diskussion förs om kommande workshop kopplat till JML-ärenden.
 - Carlota ordnar en workshop på institutionen den 6 november kl 13-17 och har inkluderat PADs i planeringen. Övriga prefekter är välkomna att närvara under workshopen och för närvarande ser det ut som att alla prefekter kommer att kunna delta.
 - Det önskade resultatet av workshopen: öka medvetenhet, komma med förslag om vad man vill reflektera med seniora forskare (cases, statements etc). Carlota planerar en kortare workshop för seniora forskare veckan efter.

Information från FA:

Utgår då Oscar inte närvarar

Information från GA:

- Makerspace: Gunnar har haft en diskussion med EECS för den del som är kopplad till TR8. Det finns eventuella samarbetsmöjligheter där.
- Gunnar reflekterar vidare över utbildningsutbudsfrågan som han tog upp under det senaste mötet.
- Det finns diskussioner om hur SCILife området ska se ut på KTH. CBH och SCI har en gemensam syn på att det är värt att se över klustret.

Information från FFA:

- 8 personer kommer att kallas till intervju för lektorat inom numerisk analys.
- Tjänsten advanced light microscopy: kan gå ut till sakkunniga när som helst.
- För lektorat inom matematik (utbildning) har 8 st tackat nej till att vara sakkunniga. 50 sökanden.
- Planer på att stänga två utlysningar: Strömningsmekanik samt Lerheden bitr.lekt. För dessa båda blir det tvåstegsförfarande.
- Under första FFA möte för terminen har Sebastian uppgett att SCI:s syn på 3-dagars regeln inte är positiv. Feedbacken som Sebastian dock fått under mötet är att man vill behålla detta som regel och praxis.

2 Övriga frågor

Kort genomgång av frågor och övrigt per institution:

Fredrik:

- Fått en fråga från vicerektor om att ingå i en "task force" för att se över ekonomiadministrationen (för att se på möjliga förbättringar inom området).

Pär:

- Frågor angående ny prefekt på fysik.

Carlota:

- Fråga lyfts om hantering av en eventuell tillsvidareanställning av en doktorand som Fofu-ingenjör. Personen har varit anställd/finansierad på olika sätt på institutionen genom åren.

Sandra:

- Möte om bisysslor med HR nästa vecka. Diskussion behövs om situationer där det finns frågetecken kring vad som är förtroendeskadligt.

Mats:

- Diskussion förs om hurdan statistik är möjlig att ta fram ur resultat från medarbetarpuls då det kommer till svar uppdelat mellan kön.

Anteckningar av

Jessica Järfvas-Kronqvist

2025-09-24